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Jestem Ko?cio?em

Niedziela S?owa Bo?ego przypomina nam warto?? Bo?ego S?owa. S?owo pozwala nam
spotka? Jezusa, ewangelizuje nas, pomaga rozumie?, jak ?y? oraz czym jest Ko?ció?, w którym
?yjemy. Nad tym chcemy si? na chwil? zatrzyma?.

W swoim Pierwszym Li?cie do Koryntian ?w. Pawe? przedstawia nam wspania?? i w?a?ciw?
wizj? Ko?cio?a. Ko?ció? to nie budynek. Ko?ció? to ?ywy organizm, wspólnota wiernych
zjednoczonych w mi?o?ci wzajemnej. Jego zadaniem jest ewangelizowa? ?wiat, mi?uj?c
ka?dego cz?owieka. Budynek ko?cio?a natomiast jest miejscem, gdzie ta wspólnota si? spotyka
i czerpie z Eucharystii t? mi?o??, któr? chce ?y? i dalej podarowywa?.

?w. Pawe? obrazowo przedstawia wspólnot? Ko?cio?a jako Mistyczne Cia?o Chrystusa, do
którego my wszyscy zostali?my w??czeni przez chrzest. Jak wszystkie cz??ci naszego cia?a s?
po??czone, tak i my powinni?my ?y? ?ci?le po??czeni mi?dzy sob? we wspólnocie Ko?cio?a.
Cia?o jest zdrowe wtedy, kiedy mi?dzy wszystkimi narz?dami dobrze kr??y krew, która
doprowadza tlen, od?ywia i odprowadza zanieczyszczenia. Tak samo Ko?ció? jest zdrowy
wtedy, kiedy mi?dzy jego cz?onkami kr??y, jak krew, mi?o?? wzajemna.

Mi?o?? wzajemna jest prawdziw? krwi? Ko?cio?a. Kiedy ta mi?o?? dobrze kr??y, wtedy Ko?ció?
staje si? Ko?cio?em-komuni?, wspólnot?, rodzin?. Jest to Ko?ció?, jaki wyobra?a? sobie ?wi?ty
Jan Pawe? II na trzecie tysi?clecie. Jest to zdrowy Ko?ció?, który jest w stanie ewangelizowa?
wspó?czesny ?wiat, bo „po tym poznaj?, ?e jeste?cie uczniami moimi, je?li mi?o?? wzajemn?
mie? b?dziecie”. Poznaj?, ?e jeste?my uczniami Jezusa, nie ze wzgl?du na to, ?e chodzimy do
ko?cio?a, lecz ?e mi?ujemy si? wzajemnie i wida? to.

Ta wizja Ko?cio?a jest chyba troch? inna ni? ta, do której jeste?my przyzwyczajeni. Na
przestrzeni wieków przyzwyczaili?my si? do my?lenia, ?e Ko?ció? to instytucja hierarchiczna: to
biskupi, kap?ani, zakonnicy i zakonnice, wszyscy ci, którzy nosz? jaki? habit i maj? jak?? funkcj?
w strukturach Ko?cio?a. A gdzie ?wieccy w Ko?ciele? To tak jakby byli tylko po to, by
uczestniczy? w nabo?e?stwach i da? na tac?. Musimy zmieni? nasz? mentalno??.

Ko?ció? sk?ada si? z duchowie?stwa i ?wieckich. Przez chrzest wszyscy jeste?my cz?onkami
Chrystusa, a wi?c mamy godno?? samego Chrystusa (Sobór Watyka?ski II), najwy?sz? i tak?
sam? – zarówno duchowni, jak i ?wieccy. Równocze?nie jeste?my odr?bni, poniewa? mamy
ró?ne zadania, zdolno?ci i powo?ania, które powinny by? cenione, respektowane i dobrze
realizowane.

Duchowie?stwo jest niezast?pione w swoich zadaniach kap?a?skich, prorockich i królewskich.
Bez duchowie?stwa nie by?oby sakramentów, g?oszenia S?owa Bo?ego i nauczania
doktrynalnego oraz prowadzenia ludu Bo?ego. ?wieccy s? te? niezast?pieni, bo to oni ?yj? w
?rodku tego ?wiata, który ma by? ewangelizowany. Kto bowiem mo?e ewangelizowa? ?wiat
polityki i ekonomii, s?u?by zdrowia i sportu, o?wiaty i mass mediów oraz wszystkie inne
struktury ?ycia spo?ecznego, je?li nie ?wieccy, którzy w nich ?yj? i pracuj?? Kto mo?e
ewangelizowa? rodzin?, podstawow? komórk? Ko?cio?a i spo?ecze?stwa, je?li nie ?wieccy,
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którzy ?yj? w ma??e?stwie i tworz? rodzin??

Tylko wtedy, kiedy duchowni i ?wieccy wspó?pracuj? w duchu wzajemnego szacunku i wspólnej
odpowiedzialno?ci, Ko?ció? mo?e spe?ni? zadanie ewangelizacji ?wiata. B?d?my wi?c
?wiadomi, ?e wszyscy jeste?my odpowiedzialni za Ko?ció?, niezale?nie od roli, któr? mamy w
jego strukturach.

Módlmy si?, by?my wyszli z tej Mszy ?w. z tak? odnowion? ?wiadomo?ci?: „Jestem Ko?cio?em i
chc? ?y? tak, aby on stawa? si? coraz bardziej rodzin? dla mnie, dla nas i dla wielu”.

ks. Roberto

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

                               page 2 / 2

http://www.tcpdf.org

